
 

 

 
Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   

  
20.05.2024 

 
 
Přítomni: Mysliveček, Přibyla, Matyska, Plesník, Pernica, Jakubička, Drašar, Laštovička, Rusňák, 
Velan, Kolovratník, Tovarňák, Konečná    
 
 
Informace od tajemníka ÚVT:   

• Představení Pokynů k finanční kontrole    
o K 1.7 dojde ke změně logiky číslování zakázek, pracovišť a finanční kontroly.   
o Hlavním cílem těchto změn je zjednodušení stávajícího systému a zároveň 

zefektivnění sledování nákladů.  
o Bude snížen počet neprojektových zakázek a k rozlišení výdajů budou využívány 

další informace (pracoviště a typ výdaje).   
o Nebudou tedy separátní zakázky pro mzdy a provozní výdaje pro jednotlivé divize, 

ale jedna společná zakázka na výdaje z centralizovaných prostředků.   
o Pro pracoviště a zakázku budou stanoveny rozpočty, které vedoucí následně uvidí 

a budou moci v reálném čase v INET sledovat čerpání.  
o Pro projektové zakázky bude nutné stanovit rozpočty nejen za celou zakázku, ale  

i pro jednotlivá pracoviště.  Řešitel projektu bude moci hlídat plnění za celý projekt 
/ zakázku, spolupracující týmy budou mít přehled o svých nákladech. Tím budou 
moci zaměstnanci zůstat na svých "domovských" pracovištích a nebudou se muset 
"přesouvat" částí úvazku na hlavní řešitelské pracoviště projektu.  

o Výsledkem bude lepší přehled pro vedoucího pracoviště, snadno odlišitelný po 
zdrojích (projektech, zakázkách).   

o K návrhu proběhla širší diskuse, bude nasazeno, protože vše nasvědčuje tomu, že 
přínosy výrazně přesahují možné komplikace. Případné problémy budou průběžně 
řešeny.  
 

  
Informace od ředitele ÚVT:  

• Zajištění licence Github Enterprise pro MUNI (bezplatně, v režimu Github Campus 
Program) – zatím v testovacím režimu v omezeném kruhu (Pavlína K. může přidělit další)  

• Probíhá hodnocení zaměstnanců  
• Kontrolní den Biopharmahub dne 15.5.  
• Schůzka k projektu NPO 7.4 MU Green Deal, KA 4 dne 21.5.  
• Příští zasedání Rady pro IT proběhne až v září, náměty je možné řediteli hlásit již dnes  
• 27.5. - 29.5. proběhne konference EUNIS  
• BOZP – řada osob neměla hotové povinné BOZP školení. Členové kolegia dostali jejich 

seznam k dořešení. Školení byla odblokována těm, kteří školení nestihli v požadovaných 
lhůtách a bylo jim systémem zablokováno.  

• Kyberbezpečnostní tým CSIRT-MU vytvořil školení "Kybernetické bezpečnostní minimum 
pro zaměstnance MU".  
o Jedná se o aktivitu související s implementací legislativy týkající se zavádění Systému 

řízení bezpečnosti informací (SŘBI).  
Úkol pro zaměstnance ÚVT: Absolvovat školení a dát k němu zpětnou vazbu do 9. 6.  
 
 
 

https://is.muni.cz/auth/skoleni
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=I0-QEdvw3EyW9zkL1V_O6ONl94zc2NxHpxCagwdGdGFUNFg1T00wOVBLVEE2NlY0UjRIUDVBUjFONS4u


  

Informace od divizních:  
 
PED 

• Informace o probíhajícím hodnocení zaměstnanců   
• Zúžená porada tajemníků s paní kvestorkou na RMU dne 15.5.   

o Hlavním tématem diskuse pracovněprávní vztahy. V případě potřeby by měly být 
tyto záležitosti řešeny přes HR oddělení.   

o Dále bylo diskutováno o rozpočtech a záměru navyšovat mzdové tarify v rámci 
nové kolektivní smlouvy.  

• Stěhování na Šumavskou Tower – termín 1. vlny stěhování mezi 20. - 27.6.  
Úkol pro CERIT-SC: Dodat jmenný seznam sezení v patrech na ŠT do konce tohoto týdne.   
  
CERIT SC 

• 16.5. proběhlo celodenní setkání širšího vedení CERIT-SC    
o Hlavním bodem programu bylo vysvětlení současného stavu, který se týká 

stěhování na Šumavskou Tower a systematizace činností pro přípravu podkladů, 
rozpočtů a plánů.   

HR 
• Hodnocení zaměstnanců     

o 60 zaměstnanců ÚVT dosud nevyplnilo hodnocení a nachází se ve fázi 1.  
Úkol pro vedoucí pracovníky: Zajistit dokončení hodnocení do 31.5.  
 
DITI  

• Pokračuje řešení problémů s WiFi na Komenského, byla založena konverzace s uživateli 
v MS Teams, sondy umístěny na nejvíce problematická místa, čekáme na konkrétní 
instanci hlášených problémů.  

• Oddělení datových a technických sítí přešlo do ústavního monitorovacího systému Zabbix, 
probíhá ladění prvotních nedostatků.  

• Spolupracujeme na přípravě rozmístění WiFi AP pro BioPharma Hub.  
• Telefony na Šumavskou Tower – začíná sběr informací ke konkrétním existujícím 

klapkám. Vedoucí dostanou od divizních přístup ke sběrnému dokumentu. U každé klapky 
je potřeba vybrat jednu z možných akcí:  

o Přestěhovat na ŠT (Přestěhovat klapku i fyzický přístroj, případně přístroj přidat, 
pokud není)  

o Přesměrovat bez přístroje  
o Přestěhovat a přesměrovat (Přístroj pro odchozí hovory a přesměrování)  
o Nechat (CERIT Gotex)  
o Zrušit  

Úkol pro vedoucí pracovníky: Vyplnit dokument k telefonii a přesunu na Šumavskou 
Tower nejpozději do 31.5.  
 
DKSD 

• Andrej Tomči se ve dnech od 13. do 15. 5. zúčastnil 71. Meetingu TF-CSIRT v Kodani 7  
o Řešila se aktuální témata v kyberbezpečnosti a došlo k prohloubení spolupráce 

mezi jednotlivými členskými týmy.    

• Řešení incidentů na kampusu – naplánována koordinační schůzka zástupců ÚVT a CIT 
SUKB ke správě sítí, firewallům a segmentaci sítě.   

  
DIS  

• Pokračuje migrace MUNI pomáhá na DIS  
• V tomto týdnu proběhne setkání s HR na téma digitalizace dohod (úpravy pro ÚVT)  
• Možnost přesměrování telefonní klapky v INETu v řešení (dodavatel přislíbil opravu 

webových služeb)  

https://ucnmuni.sharepoint.com/:x:/r/teams/DITI/Sdilene%20dokumenty/DTS/Stavby%20a%20rekonstrukce/Sumavska%20Tower/Stehovani/Tower.xlsx?d=we81660dac97f443a9954da7ef9267729&csf=1&web=1&e=3kekWP
https://ucnmuni.sharepoint.com/:x:/r/teams/DITI/Sdilene%20dokumenty/DTS/Stavby%20a%20rekonstrukce/Sumavska%20Tower/Stehovani/Tower.xlsx?d=we81660dac97f443a9954da7ef9267729&csf=1&web=1&e=3kekWP
https://tf-csirt.org/71st-tf-csirt-meeting-copenhagen-full-programme/
https://tf-csirt.org/71st-tf-csirt-meeting-copenhagen-full-programme/


  

 
Customer Care  

• Sběr požadavků právního a studijního odboru na vývoj automatizačního systému s prvky 
AI, zadáno a odevzdáno do Microsoftu, následně se řeší financování skrz Microsoft, 
implementace s vybraným partnerem.  

• Schůzka s Microsoftem – používání AI, Copilota a Azure na MUNI.  
  

T. Plesník 
• Dodatečná informace k Lock Shields 2024 (uvedeno v zápisu minulého kolegia)  

o Kolegium ředitele vyslovuje pochvalu a poděkování za reprezentaci MUNI 
dodatečně i Matěji Smyčkovi, který byl součástí Services Joint Teamu  

• Dokončena technická specifikace nového univerzitního datacentra B103 (FI MU) pro 
zadání VŘ na zpracování dokumentace o provedení stavby (DPS). Po dokončení DPS 
bude následovat realizace.  

• 20.5. - kontrolní den na ŠT - 6. NP před finální výmalbou, 5. NP postupně dokončováno  
• 16.5. - jednání s Master DC ohledně podepsání Memoranda o spolupráci v definovaných 

oblastech (IT infrastruktura, KB, Service Desk, výstavba datacenter, optické sítě) - T. 
Plesník a V. Přibyla  

• 16.5. - jednání s Gymnáziem Matyáše Lercha ohledně požadavku na připojení do 
akademické sítě Cesnet – požadavek na navýšení rychlosti - T. Plesník a V. Přibyla  

• Schůzka s P. Velanem, A. Houdkovou a P. Břouškem ohledně postupného předávání 
agendy integrace AAI do prostředí MUNI.  

• Informace k přeložkám na FI MU – dne 15.5. proběhla velká část přeložek 
VUT, Quantcom a další.  

 
 
 
  
Zapsala: Ludmila Konečná  
 
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     
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